
 

Bluetooth® LCD Portable Carkit 
 
1. Introduction 
 

The Portable Hands-free car kit is base on Bluetooth wireless technology connects to a compatible phone without wires. To enjoy 
its convenience, just pair with your mobile phone, you can easily answer the coming call, return incoming calls, and dial from 
memory list to keep your hands free 

 

The latest Bluetooth hands free car kit provides optimum audio quality thanks to its internal digital signal processor (DSP). The 
LCD shows the number or names of callers. The hands free car kit has been designed for professional life style. You put it on the 
sun visor to get the best voice quality, and put it on the charging cradle when the battery is low. The intelligent software 
auto-detects the microphone changing, and adjusts the parameter, without interrupting the call.  

 

2. Product out looking 
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3. How to use it 

 

1. Position: you can put the car kit on 

a、 Sun visor 

b、 Dash board of your car 

c、 Office/home for conference  

 

2. Charging battery:  

1. Put 2 rechargeable batteries into batteries case.  

2. You have to fully charge the battery before the first time you use it. It takes 8 hours to fully charge the battery. 

3. How to charge 

a、 You can use regular AC adapter with the following requirement to charge it.  

♦ Standard mini USB interface 

♦ Output current: 300~500 mA 

♦ Output voltage: 5 V 

b. Plug the cigarette power adapter into the power source on the car, and charge the carkit. 

 

3. Open the microphone: you should open the microphone when you use it, and face the microphone to your mouth. 

 

4. General Function description 

a. Turn on Device: During Off, press “No” to turn it on, the LCD shows “Blue Voice” 

b. Turn off Device: During No link/stand by mode (LCD shows “Blue Voice”), press “No” to turn it off. 

c. Pairing: During No link/stand by mode (LCD shows “Blue Voice”), press and hold “Yes” and “No” together to enter the 

pairing mode. The LCD shows the Pin code. If you don’t like to pair, just press “No” to escape the pairing mode. 



d. LCD flips over: During No link/stand by mode (LCD shows “Blue Voice”), press “V+” and “V-“ together.  

e. Connect to the last linked phone: During No link/stand by mode (LCD shows “Blue Voice”), press “Yes” to link to the last 

linked phone. 

f. Connect to other paired phone:  

♦ During No link/stand by mode (LCD shows “Blue Voice”), press “Yes” for 3 seconds to enter the paired phone list. 

The LCD shows the paired phone name.  

♦ Press “V+” or “V-“ to select the phone you like to link. 

♦ Press “Yes” to link. LCD shows the phone name. 

g. Disconnect the carkit and mobile phone 

♦ During the connection mode, you could see the phone name on LCD. Press “Yes” for 3 seconds to disconnect. 

h. Answer 

♦ While an incoming call, the car kit rings and the caller’s ID of the call is shown on the LCD. 

♦ Press “Yes” to answer the call. 

i.  Reject an coming call 

♦ While an incoming call, press “NO” to reject the call. 

j. Terminate a call 

♦ During an active call, press “NO” to terminate. 
k. Voice Transfer between carkit and phone, while an on-going call 

♦ Press “Yes” for 3 seconds to transfer voice between the car kit and your mobile phone, during an on-going call, for 
your privacy. 

l. Adjusting the Volume 
♦ Press “Vol (+) button” for higher volume in talking mode. 
♦ Press “Vol (-) button” for lower volume in talking mode. 

m.  Mute 
♦ Press and hold “Vol (-) button” to enable Mic mute function in during an on-going call. 



♦ Press and hold “Vol (+) button” to disable Mic mute function in during an on-going call. 
5. call back from receiving list 

♦ After you receive a coming call, the caller number will be stored in the receiving list.  
♦ The memory could keep 4 numbers in the receiving list.  
♦ You can dial out these 4 numbers in the carkit 

 
Operation: 

a、 Press “V-“ for 3 seconds to enter the receiving list, during link/stand-by mode. The LCD shows the last receiving number.  
b、 Press “V+” or “V-“ to select the number you like to call 
c、 Press “Yes” to make a call. 
d、 If you don’t want to call, press “No” to escape it and back to Stand by mode. 
 

6. Store numbers from receiving list 
♦ After you receive a coming call, the caller number will be stored in the receiving list.  
♦ You can save 4 numbers from receiving to the memory.  
 

Operation: 
a. You have to be in the no link/stand by mode. 
b. Press “V-“ for 3 seconds to enter the receiving list, the LCD shows the last receiving number. 
c. Press “V+” or “V-“ to select the number you like to store. 
d. Press “Yes” for 3 seconds, then the LCD shows “M1?”, it means you store this number in the memory one. You can press 

“V+” or “V-“ to select the memory space from “M1”, “M2” to “M3”, and “M4” 
e. Press “Yes” for 3 seconds to confirm. The LCD shows “Save OK”. Be careful it erases the previous saving. 
f. If you don’t want to save, press “No” to escape it and back to Stand-by mode. 

 
 
 



7. Make a call from memory 
Operation: 

a. Press “V+“ for 3 seconds to enter the memory list, during link/stand-by mode. The LCD shows the “memory 1” number.  
Press “V+” or “V-“ to select the number you like to call 
b. Press “Yes” to make a call. 
c. If you don’t want to call, press “No” to escape it and back to Stand by mode. 
 

8. Trouble shooting 
a. anytime the carkit doesn’t perform right, press “No” for 3 seconds to restart the device. 
b. If you still cannot solve the problem, open the battery case, and remove the battery. Put the battery in again, close the battery 

case. Then restart the device. 
b. If you still cannot solve problem, Press “V-“ and “No” together, for 3 seconds. It will reset the device to the factory status. Be 

careful you will lose every data in the carkit, after doing the factory reset. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Warning 
This equipment has been tested and found to comply with the limits for a class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC rules. These 
limits are designed to provide to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, 
uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the installation. , May cause harmful interference to 
radio communication. However, there is no guarantee that interference 
Will not occur in a particular installation. if this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be 
determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following 
measures: 
-Reorient or relocate the receiving antenna 
-Increase the separation between the equipment and receiver 
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected 
-Consult the dealer or an experienced radio / TV technician for help 
You are cautioned that changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void your authority to 
operate the equipment.  
This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two conditions 
(1) This device may not cause harmful interference and  
(2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation  
This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter. 
 

 

 

 

 

 
 
 



1.  產品介紹   
 

此藍芽可攜式車用免持聽筒使用了藍芽無線通訊技術，可在上車後可將手機資訊與聲音以無線方式轉到車用免持聽筒上。產品使用簡

單方便，只要第一次和您的手機配對，您就可以輕鬆的由藍芽可攜式車用免持聽筒上接聽/回撥來電/自記憶號碼中撥號，不需要再將

手機拿出。 

 
此最新穎的藍芽可攜式車用免持聽筒，由於內建聲音數位處理器(DSP)來消除回音和減低環境噪音，提供了絕佳的聲音品質。整體外型

也是為專業人士設計，液晶螢幕顯示將告知來電對方身份與號碼。使用時可將其夾在遮陽板上，因為距離嘴巴近，可獲得最佳聲音品

質。 

 
 
2.  產品外觀  
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3.使用說明 

 
1. 擺設位置 : 使用者可置放藍芽可攜式車用免持聽筒的位置  

壹、 夾在遮陽板上。 

貳、 放在儀表板上。 
叁、 辦公室/家用。 

 
2. 充電電池 :  

壹、 將兩顆充電電池置入電池盒中。 
貳、 第一次使用請將電池完全充飽。約需要充電八小時。 
叁、 如何充電 

  甲 、 使用者可使用符合下列標準規格的 AC 轉接器充電 :  
♦  Mini USB 界面 
♦ 輸出電流 : 300~500 mA 
♦ 輸出電壓伏特數 : 5 V 

 
   乙、 利用車用充電器充電。 

 
3. 打開麥克風  :  

當使用藍芽可攜式車用免持聽筒時，將麥克風打開並須直接面向使用者嘴部。 

 

4. 功能說明   
       壹 、 開機 : 關機狀態時，按"No"鍵即可開機，此時螢幕會顯示"Blue Voice"。 
       貳 、 關機 : 未連線/待機狀態時(螢幕顯示"Blue Voice")，按"No"鍵即可關機。在連線狀態下無法關機 
       叁 、 配對 : 未連線/待機狀態時(螢幕顯示"Blue Voice")，同時按壓住 "Yes" & "No"鍵可進入配對模式。螢幕會顯示配對

碼。若無需配對，按"No"鍵即可退出配對模式。 

 



       肆 、 LCD 螢幕瀏覽 : 未連線/待機狀態時(螢幕顯示"Blue Voice")，同時按 "V+" & "V- "鍵即可。 
      伍 、 連線至最後一支連線手機 : 未連線/待機狀態時(螢幕顯示"Blue Voice")，按 "Yes"鍵可連上最後一支連線手機。 
       陸 、 連結其他配對手機 :  

♦  未連線/待機狀態時(螢幕顯示"Blue Voice")，按 "Yes"鍵三秒鐘後進入已配對手機名單，LCD 螢幕會顯示已配對手機

名稱。 
♦  按"V+"或"V- "鍵即可選擇使用者想連結的手機。 
♦  按 "Yes"鍵連線。LCD 螢幕會顯示手機名稱。 

      柒 、 中斷藍芽可攜式車用免持聽筒與手機間的連線 :  

       ♦  連線狀態中，使用者可自螢幕看到手機名稱，按 "Yes"鍵三秒鐘可中斷連線，螢幕顯示"Blue Voice" 
      捌 、 接聽  :  

       ♦  來電時，藍芽可攜式車用免持聽筒鈴響提示，且來電者電話號碼或名字會顯示在 LCD 螢幕上。 

       ♦  按 "Yes"鍵可接聽來電 。 

      玖 、 拒接來電 :  

           ♦  來電時，按下"No"鍵可拒絕接聽。 
      拾 、 掛斷 :  

           ♦  通話中，按下"No"鍵可中止通話。 
      拾壹、 通話中，聲音在手機與藍芽可攜式車用免持聽筒間移轉 : 

       ♦  為了使用者隱私，在通話中只需按 "Yes"鍵三秒鐘，即可讓聲音在手機與藍芽可攜式車用免持聽筒間移轉。 

      拾貳、 調整音量 :  

       ♦  通話模式中，按"V+"鍵可提高音量。 

       ♦  通話模式中，按"V- "鍵可降低音量。 

      拾叁、 靜音 : 

       ♦  正在進行通話中，按壓住"V- "鍵使麥克風進入靜音功能。 

       ♦  正在進行通話中，按壓住"V+"鍵使麥克風退出靜音功能。 

 
 
 



5.自已接來電名單回電      

           ♦  當使用者使用本產品接聽來電後，來電者的號碼會儲存於接聽名單中。 

           ♦  已聽名單可記憶保留最後四組號碼。 

           ♦  使用者可自此四組號碼撥出。 

操作方式 ： 

壹 、 在連線/待機狀態時，按"V- "鍵三秒鐘可進入已接來電名單，螢幕會顯示最後一通接聽的來電號碼。 

貳 、 按"V+"鍵或"V- "鍵可選擇其他已接電話。 
叁 、 選至欲撥電話後，按"Yes"鍵撥號。 
肆 、 若無撥打需求時，可按"No"鍵跳出本功能，返回待機模式。 

 
6.自已接聽名單儲存號碼  
           ♦  使用者接聽來電後，來電者號碼將存於接聽名單。 
           ♦  使用者可自接聽紀錄中存取記憶四組號碼。 

操作方式 ： 

壹 、 使用者必須在未連線/待機狀態下。 

貳 、 按"V- "鍵三秒鐘，進入接聽名單，螢幕會顯示最後一通接聽的來電號碼。 

叁 、 按"V+"鍵或"V- "鍵可選擇想要儲存的號碼。 

肆 、 按"Yes"鍵三秒鐘，接著螢幕會顯示"M1?"字樣，這表示將此號碼存入第一個記憶位置中。使用者可按"V+"鍵或"V- "鍵選

擇記憶位置是"M1"、"M2"、 "M3"或"M4"。 
伍 、 按"Yes"鍵三秒鐘確認，螢幕會顯示"Save OK" 儲存成功。注意：這表示將清除覆蓋住前一紀錄。 

陸 、 若使用者無儲存號碼需求時，可按"No"鍵跳出本功能，返回待機模式。 
 

7.自記憶名單撥打號碼  
 

操作方式 ： 

壹 、 在連線/待機狀態時，按"V+"鍵三秒鐘進入記憶名單，螢幕顯示"memory 1 "第一組號碼。按"V+"鍵或"V- "鍵可選擇想要

撥打的號碼。 



貳 、 按"Yes"鍵撥號。 
叁 、 若使用者無撥號需求時，可按"No"鍵跳出本功能，返回待機模式。 

 

8. 疑難排解 
壹 、 當本免持聽筒裝置運作異常時，按"No"鍵三秒鐘重新啟動本裝置。 
貳 、 若使用者仍無法解決問題時，請打開電池蓋 ，取出電池並再重新置入電池夾中，蓋好電池蓋後，然後重新啟動本免持聽

筒。 

叁 、 假若照上列方式執行後仍無法解決問題，請一起按住"V- "鍵和"No"鍵三秒鐘。本免持聽筒裝置將會回復原廠設定。注意：

在執行回復原廠設定後，將會遺失裝置中所有記錄資料。 


